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§ 1 

Fastställande av föredragningslista, val av justerare och 

tid för justering 

Den utsända föredragningslistan fastställdes.  

 

Håkan Jarmar utsågs att tillsammans med ordförande Helena 

Lanzer-Sillén justera protokollet. Protokollet justeras torsdag 

14 juni 2018. 

 

§ 2 

Anmälan av föregående protokoll 

Det anmäldes att protokoll daterat 16 maj 2018 justerats 

torsdag 17 maj 2018. 

 

§ 3 

Anmälan av inkomna handlingar 

1. Protokoll från kommunstyrelsens råd för 

funktionshinderfrågor, 2018-03-19 

2. Protokoll från kommunstyrelsens råd för 

funktionshinderfrågor, 2018-05-14 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2018-06-19, §§ 4–6 

 
§ 4 

Upprustning av Långsjöbadet  

Förslagsställaren önskar ytterligare en grill, flera bänkar med bord, 

gungor och någon mer lekutrustning vid Långsjöbadet. Förvaltningen 

ska undersöka möjligheten att anlägga ytterligare en grillplats med 

bänkar och bord som blir mer tillgänglig än den befintliga på berget. 

Förvaltningen anser inte att det finns plats på badet för gungor och mer 

lekutrustning. Eventuellt kan en liten rutschkana placeras vid vattnet. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 1 juni 2018. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och ställer sig positiv till 

förvaltningens förslag och förutsätter att badplatsen blir 

funktionshindersanpassad och tillgänglig för alla.  
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§ 5 

Revision av nämndens verksamhet  

Revisorernas sammantagna bedömning är att Älvsjö stadsdelsnämnd 

har bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt och ur ekonomisk 

synpunkt tillfredsställande sätt.  

 

Nämndens interna kontroll har inte varit helt tillräcklig, men i det hela 

bedömer revisorerna att bokslut och räkenskaper är rättvisande. 

Revisionskontoret har i fördjupande granskningar identifierat vissa 

brister som dock inte har varit av sådan omfattning att det påverkat 

den sammantagna bedömningen. 

 

Förvaltningen delar revisorernas sammanfattande bedömningar och 

kommenterar deras synpunkter och rekommendationer inom de olika 

områdena. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 4 juni 2018. 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och tycker det är angeläget att 

förvaltningsledningen utreder bakomliggande orsaker till den höga  

sjukfrånvaron eftersom bristande personalkontinuitet försämrar 

kvaliteten för brukarna.   

Rådet anser det viktigt att rapporten tas på allvar och att ledningen 

vidtar åtgärder på de punkter som revisorerna anmärker på.  

§ 6 

Ekonomisk rapport för maj  

Prognosen visar ett överskott på 2,9 miljoner kronor mot budget före 

resultatdispositioner och efter budgetjusteringar. Efter 

resultatdispositioner med 0,5 miljoner kronor redovisas ett överskott 

med 3,4 miljoner kronor. Prognosen bygger på att volymerna ligger på 

samma nivå i snitt resterande månader.  
 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 11 juni 2018. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 
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§ 7 

Övriga frågor 

Workshop inför verksamhetsplan och budget 2019 

Vid workshopen kommer avdelningscheferna Eva Frykler och Lena 

Hedin, enhetscheferna Kim Cavallin Winberg, Martin Pietsch och 

Veronica Dahllöf samt verksamhetsutvecklare Madeleine Peatt att 

delta. Rådet önskar också att stadsdelsdirektören och presidiet bjuds 

in.  

 

Vad gäller upplägg föreslår rådet att workshopen inleds med att 

tydliggöra rådets roll och hur samarbetet med förvaltningen ska 

fungera. Vidare önskar rådet att förvaltningen presenterar Program för 

tillgänglighet och delaktighet för personer med funktionsnedsättning 

2018-2023 och att en öppen dialog förs om hur det ska implementeras 

i Älvsjö.  

 

Rådet önskar också att programmet delas ut till nämnden.   

 

Valet 2018 

Vid förra sammanträdet framförde Lotta Rosenström önskemål om att 

diskutera vad höstens val kan komma att innebära för 

funktionshindrade. Punkten bordläggs till nästa sammanträde.  

Tillgänglighetsvandring 

Ulla Smedberg, Håkan Jarmar och Lotta Rosenström deltog vid 

tillgänglighetsvandringen den 28 maj. Förvaltningen kommer under 

hösten att lämna en återkoppling.   

Nästa sammanträde 

Ingela Gunnarsson, samhällsvägledare, kommer att vikariera som 

sekreterare. Rådet besöks av en representant från SL samt av 

anhörigkonsulent Inga Lill Borggren.   

Glad sommar 

Ordförande avslutade sammanträdet med att önska alla en glad 

sommar. 


